
 
 

Heythuysen, 26 april 2018 

 

 

Vragen naar aanleiding van locatiekeuze basisschool 

 

Aanleiding 
Op 12 april hebben we een mail ontvangen namens Wethouder R. Verheul met het 

meerderheidsadvies over het realiseren van de nieuwe onderwijshuisvesting Leudal West. Op 

16 april ontvingen we een email met daarbij een brief van het dorpsoverleg Itter Leafj over de 

voorgenomen locatie keuze. 

 

Het advies van de werkgroep en de brief van het dorpsoverleg Itter Leafj hebben bij de fractie 

van D66 een aantal vragen opgeroepen. Omdat we praten over het vestigen van een school dat 

een grote invloed kan hebben op de leefbaarheid van dorpen in Leudal West is het 

noodzakelijk dat we een weloverwogen beslissing nemen. We twijfelen ernstig of we dat 

kunnen op basis van de huidige informatie. Gezien de vragen die leven is niet uit te sluiten dat 

we bij de behandeling in de commissie Sociaal met zoveel onbeantwoorde vragen blijven 

zitten is niet uit te sluiten dat we moeten adviseren om het in de vergadering van 29 mei niet 

te behandelen. Wij realiseren ons dat de beslissing al vertraagd is en dat we daarom moeten 

voorkomen dat er in de raadsvergadering van 29 mei geen beslissing genomen kan worden.  

 

Voorstel: 

D66 Leudal stelt daarom voor dat we voor de commissievergadering een 

raadsinformatiebijeenkomst houden waarin we de partijen uitnodigen om desgewenst hun 

brieven toe te lichten en we de kans krijgen om aanvullende vragen te stellen. We zouden dan 

in de commissievergadering eventueel nog aanvullend kunnen spreken over deze kwestie om 

dan hopelijk dit onderwerp kunnen agenderen voor de raad. 

Ik zou het op prijs stellen als je dit verzoek doorzet aan de andere fracties met de vraag of zij 

ook bereid zijn deel te nemen aan een raadsinformatiebijeenkomst en zo ja dat jij dan een 

datum kunt plannen daarvoor. 

 

Namens de fractie van D66   

 

Robert Martens 


